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Vzhledem k situaci jednotka hasičů nechce stagnovat a omezení kontaktů řeší pomocí online
výuky.

  

Především rodiče žáků jsou obvykle zvyklí, že se všude zavedla distanční výuka. U hasičů 
jsme  situaci  vyřešili  tím,  že  jsme  omezili  kontakty  a jednotka  se  scházela  ve  skupině
pouze  pro  závažné  důvody.  V podstatě  se  jednalo  o to  provést  měsíční  kontrolní  strojní
službu. Ono je možné odložit výcviky a školení. Na nějaký čas. Co však odložit nejde, je
kontrola provozu schopnosti. Zda všechny agregáty startují a pracují, jak mají. Zda jsou obě
výjezdová vozidla připravena do akce. Zda fungují zdroje na baterii termokamery, svítilen,
radiostanic. To vše dálkově zjistit nelze.Vzhledem k nastavení systému máme možnost
normálně se školit, cvičit apod. Systém to  vzhledem  k našemu  zájmu  aktivity  umožňuje. 
Máme  výjimky  z nočního  vycházení  na výjezd  apod.  I tak  jsme  se  ale  aktivity  rozhodli 
omezit,  nebo  je  provozovat  ve  dvojicích, trojicích. Jedna karanténa by klidně mohla ochromit
chod naší jednotky. Zatím se nám plán příliš se nesetkávat daří. Několik členů nemoc prodělalo,
vždy ale nenakazili nikoho z jednotky. Proto jsme tento systém i nadále dodržovali. Problém by
mohl nastat, pokud bychom přišli o členy, kteří mohou vyjíždět zejména i v   dopoledních
hodinách. Protože jich, stejně jako u jiných jednotek, není mnoho.

      

Po  pár  týdnech  bylo  ovšem  jasné,  že  občasné  setkání  nestačí.  Člen  postupně  vypadne
z   návyků pro výjezd. Proto jsme hledali alespoň nějaké náhradní řešení. Našli jsme jen ve
službě Facebook živě. V podstatě vždy školitel dochází ve smluvený čas do útrob hasičské
zbrojnice a školí. Obraz je přenášen v tu chvíli všem členům jednotky. Ti obraz mohou
pozorovat ve stejný čas např. na svém mobilním telefonu, tabletu či televizi. Zároveň mohou
výklad komentovat živě a zapojovat se. V době sepsání článku máme za sebou už dvě takováto
školení. Bohužel jsou témata značně omezená, protože jen málo témat stačí vysvětlovat pouze
teoreticky. Praxe je vždy o něčem jiném. Člověk si vše osahá a lépe zapamatuje. Nicméně v
době, jaká panuje, je i každá snaha přes obrazovku potřebná. Existují navíc i výhody. Oproti
klasickému školení si následně záznam videa může člen pustit v jiném čase. V čase, který mu
vyhovuje.Nicméně  i obrazovkový  systém  nejde  provozovat  do  nekonečna.  Protože  věříme,
 že  se  do zbrojnice budeme v budoucnu dostávat čím dál častěji. Také vám dlužím finální účet
za uplynulý rok. V době vánoční nás totiž opět nešetřili a střihli jsme si ještě dva výjezdy. První
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byl klasický. Transport pacienta ve vážném stavu. Zde jsme zasahovali společně s lékařem.
Druhým pak byl požár ve sklepě. Vyjížděli jsme do sousední obce. Uvidíme, co přinese rok
letošní...
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